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Agócs Valéria, a frekvenciatanács elnöke:   Az összes mûsorszolgáltatónak a sugárzási
engedély meghosszabbításához bizonyos feltételeket kell teljesítenie, és a kérvényt
idõben be kell adnia.   Agócs Valéria, a frekvenciatanács elnöke:   Az összes
mûsorszolgáltatónak a sugárzási engedély meghosszabbításához bizonyos feltételeket kell
teljesítenie, és a kérvényt idõben be kell adnia. A hatályos norma elég liberális, csak két
esetben akadályozza meg az engedély meghosszabbítását: ha a frekvenciaspektrum
kihasználásának az országos terve változik – ami a Markíza esetében nem jöhet számításba;
vagy ha olyan nemzetközi szerzõdések betartását veszélyeztetné, melyekhez Szlovákia is
csatlakozott.   Nehezedik politikai nyomás a frekvenciatanácsra?   Semmilyen politikai nyomás
nem befolyásolhatja testületünk döntéseit. Az említett két törvényes kitételen kívül más ok nem
létezik, ami miatt testületünk megvonhatná az engedélyt.   Gyakori bírálat, hogy a Markíza
híradójában sokszor szerepel a tévé egykori fõnöke, Pavol Rusko, az ANO elnöke.   Nem
szólhatunk bele a tartalmi dolgokba. A híradóra rengeteg panasz érkezik, melyeket mindig
felülbírálunk, és tény, hogy a nagy televíziók közül a Markíza kapja a legtöbb büntetést, ám ez
nem ok arra, hogy ne hosszabbítsuk meg a sugárzási engedélyt. (sza)     
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